

## 奧蘭多靈糧堂

### Bread of Life Christian Church in Orlando

成立 Started：1997 年 10 月

地點 Location：Oviedo, FL

主任牧師 Senior Pastor：張民先牧師 Rev.Paul Zhang

網址：<http://www.bolo.church/>

#### 簡要介紹 Brief Introduction:

位於佛羅裡達州旅遊區奧蘭多東北 Oviedo 的奧蘭多靈糧堂，是生命河靈糧堂在北美所成立的第一間分堂，也是台灣台北靈糧堂協助成立的第一個蒙福的教會。該堂於 1997 年 10 月正式成為生命河的分堂，從家庭聚會開始，到借用美國教會 (Full Gospel Church, 1998) 聚會，到借用華商活動中心 (1999-2001)，經歷了神無數的祝福。該堂於 2000 年購買於奧維多市 (Oviedo) 的土地開始建堂工程，並於 2003 年完工，也是生命河第一間完成建堂工程的分堂。該堂跟隨生命河的異象，藉著敬拜讚美，聖靈更新，小組教會，全地轉化，希望教會能進入人群，使奧蘭多地區的華人能在信仰生活中，真實領受及體驗神豐富的救恩與祝福。20 多年來在神的帶領下同心合一，教會各方面都有穩定的成長，各項事工不斷日臻完善，復興的火焰已經熊熊燃起。張民先牧師在 2016 年蒙神呼召和奉母堂差派，開始在奧蘭多靈糧堂服事，2018 年教會專

注於靈命造就與恩賜栽培，2019年則配合母堂開展領袖學院下分堂與宣教工作的工人培訓和規劃，盼望教會能更加合神心意，繼續拓展神賜的使命。願奧蘭多靈糧堂能將神的救恩和祝福帶給整個佛羅裡達州的居民。

The Bread of Life Christian Church in Orlando is located in Florida's tourist area of Oviedo, which is northeast of Orlando. This is the first River of Life daughter church in North America. The church officially became a daughter church in October, 1997. In 2000, the church purchased land in Oviedo to start constructing the church building and it was completed in 2003. This church is also the first River of Life daughter church to finish a church building. The church followed the River of Life vision - through praise and worship, Holy Spirit renewal, cell church, glocal transformation, they hope to enter into the lives of people, so that the Chinese people in Orlando may live a life of the faith, and truly receive and experience the rich grace of God's salvation and blessings. The church has experienced stable growth in all areas. In 2018, they began to focus on the spiritual cultivation of the church. In cooperation with the mother church to carry out the training and planning of workers, they started the Leadership College and the missionary work in 2019. With the hope that the church will be more in line with

God's will and continue to expand the mission given by God. May the Bread of Life Christian Church in Orlando bring God's salvation and blessings to all the people in the state of Florida.

### 代禱事項：

1. 請為奧蘭多靈糧堂禱告，在冠狀病毒大流行之際，祝福他們各樣事工都平安及有果效的繼續進展，儘早恢復全體弟兄姐妹在教堂裡的聚會。
2. 請為教會肢體在美國政治觀點禱告，賜下教會合一的靈，求聖靈幫助讓大家一心一意的彼此相合。
3. 請為奧蘭多靈糧堂帶領慕道友歸主禱告，讓教會今年的受洗人數加添超過去年六批受洗人數。
4. 為恢復實體聚會禱告，並為所有教會合一禱告。

### Prayer Items:

1. Please pray for the Bread of Life Church in Orlando. During the coronavirus pandemic, bless their various ministries to continue their progress safely and fruitfully, and to resume the meeting of all the brothers and sisters in the church as soon as possible.
2. Please pray for the political views of the church members in the United States, give the spirit of unity

in the church, and ask for the help of the Holy Spirit to make everyone unite with each other wholeheartedly.

3. Please pray for the Orlando Church to lead the catechumens to the Lord, so that the number of baptized people in the church this year will exceed the six batches of baptized people last year.
4. Pray for the restoration of physical gatherings and pray for the unity of all churches.